

青年使命團 - K&D

Youth With A Mission (YWAM) - K&D

簡要介紹:

K&D 是一對愛主的宣教士夫妻，K 曾經是生命河英文部的會友，他們兩人在單身時就在宣教工場服事，之後相識於工場，一起配搭服事，相知相惜，結為夫婦。他們從 2012 年到 2019 年一直服事於東亞的工場，以教師的身份接觸及服事當地的人，同時向他們傳福音，特別是當地的年輕人。2019 年初，神開始把學習俄文這個負擔放在他們的心中，他們禱告了幾個月，發現這個負擔越來越強烈，他們開始在網上透過自學的教材學習俄文，3 個月後神奇妙的帶領他們認識了幾個來自烏茲別克的留學生，他們可以透過與他們的交往練習俄文，之後神帶領他們認識了另外一對來自蘇俄的留學生夫婦，他們願意教授 K&D 俄文，也成為 K&D 很好的朋友及他們傳福音的對象。他們於 2020 年 2 月回到美國短暫述職，他們探訪了彼此年邁的父母，也有一段休息的時間。他們原本打算在 8 月回到東亞的工場，但是 COVID 的疫情使他們無法回到工場。他們從 6 月就開始禱告尋求神的心意，同時也求問神是否該去蘇俄或是其他俄語國家服事。一個在哈薩克的國際學校正在尋找老師，他們經過了數次線上的面談得到該校的聘用，並在短短的 3 個月內，順利取得了

前往哈薩克的簽證，神也為他們預備了當地的租處。他們於 2020 年 11 月中，揮別了在美國的親友，到達了新工場 - 哈薩克。至今他們已經在哈薩克服事了 1 年半，期間他們經歷過確診 COVID, K 住院治療，直至康復出院。去年又經歷了哈薩克的暴動，但主都帶領他們平安度過。他們如今透過教師這個身份服事他們的學生，家長，與鄰舍。當他們回頭看神一路的帶領，他們真實經歷了神的心意高過人的心意，也經歷神信實的供應。他們更加立定心志，堅定跟隨神。

Brief Introduction:

K&D is a missionary couple who love the Lord. K used to be a member of the English Ministry of ROLCC. The two of them served in the mission field when they were single. Later, they met in the mission field, and they worked together and served together, and got to know each other well and became a couple. They have been serving in East Asia from 2012 to 2019, reaching out and serving local people as teachers and evangelizing them, especially local youth. At the beginning of 2019, God began to put the burden of learning Russian in their hearts. They prayed for several

months and found that the burden was getting stronger and stronger. Soon after, they began to learn Russian online through self-study materials. After 3 months, God miraculously led them to meet several international students from Uzbekistan, and they could practice Russian with them. After that, God led them to meet another couple from Russia. They were willing to teach K&D Russian and became K&D's Good friends and whom they evangelize. They returned to the United States for a debriefing in February 2020. They visited each other's aging parents and also had a brief break. They had planned to return to the East Asian in August, but the COVID-19 pandemic prevented them from returning to the mission field. They have been praying and seeking God's will since June, and at the same time asking God if they should go to Russia or other Russian-speaking countries to serve. Then an international school in Kazakhstan is looking for teachers, and after several online interviews they were hired by the school, and in just 3 months, they have successfully obtained visas to travel to Kazakhstan. God has also prepared a local rental place for

them. In mid-November 2020, they said goodbye to their relatives and friends in the United States and arrived at Kazakhstan. Since then, they have been working in Kazakhstan for one and a half years, during which they were diagnosed with COVID, and K was even hospitalized for a while, fortunately they both recovered. Last year they also experienced another Kazakh riot, but the Lord led them to pass through safely. They now serve their students, parents, and neighbors as teachers. When they looked back at God's guidance along the way, they truly experienced that God's will is higher than man's, and they also experienced God's faithful provision. They were even more determined to follow God steadfastly.

代禱事項：

1. 請為 K&D 身體健康及身心靈強健有能力代禱。特別是為 D 代禱，她在 6 月時因感冒變為肺炎，如今雖已日漸康復，但時有氣喘及咳嗽的情形出現，求主完全的醫治。
2. 神在 6 月帶領 K&D 搬到新的租處，房東降低了他們的房租，但房子比較老舊，K 與他的一位同事自己動手完成了油漆粉刷與

簡單的修整。前面的房客留給他們一些傢俱，他們非常感恩。求神祝福他們能很快的融入新的社區，與鄰舍建立很好的關係，成為神祝福的管道。

3. 為 K&D 學習俄語的進度代禱，目前他們已恢復了每日的俄語學習，求主讓他們能記住更多的詞彙，同時熟練的應用。

Prayer Items:

1. Please pray for K&D's health and strength. Pray especially for D. She suffered from pneumonia in June due to a cold. Although she is recovering gradually, she sometimes suffers from asthma and cough. Please pray for the Lord to heal her completely.
2. God led K&D to move to a new rental place in June. The landlord lowered their rent, but the house was rather old. K and one of his colleagues completed the painting and some simple repairs by themselves. The previous tenants left them some furniture and they were very grateful. Ask God to bless them to quickly integrate into the new community, establish a good relationship with their

neighbors, and become a channel of God's blessing.

3. Pray for K&D's progress in learning Russian. Now they have resumed their daily Russian learning. Pray that the Lord will allow them to memorize more vocabulary and apply it proficiently.